
PROTOKÓŁ Nr XXIX/17 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 28 czerwca 2017 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji w Szczytnie Tomasz 

Bzymek Komendant Powiatowy Policji i Naczelnika Wydziału Prewencji Ruchu Drogowego 

Pana Arkadiusz Napiórkowski, Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik 

Wiolettę Gil, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Kierowników jednostek organizacyjnych, 

Państwa Radnych, Państwa Sołtysów oraz pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXIX sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Szczytnie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2017- 2028. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2017. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pasym na 

organizację Dożynek Powiatowych 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 1639N Witowo-Warchały”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie 
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dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-

Dźwiersztyny”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia z Powiatem Szczycieńskim w sprawie 

„Opracowania dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N 

Waplewo-Dźwiersztyny”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Jedwabno. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 radna Licka – zgłasza wniosek o założenie plomb na hydrantach.  

 radna Jaguszewska – wystające krzaki i gałęzie na drodze do Burdąg, wniosek o 

wycięcie. 

 

Ad. 5 

Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Szczytnie. 

Pan Komendant Powiatowy Tomasz Bzymek – opowiedział o tworzonym posterunku w 

Jedwabnie. Wskazane jest miejsce na działce za budynkiem urzędu. Posterunek będzie 

uruchomiony za 2-3 lata. Wcześniej będą w gminach najbardziej zagrożonych czyli Wielbark, 

Pasym i Świętajno. Do tego czasu gmina Jedwabno będzie obsługiwana przez posterunek w 

Wielbarku. Podkreślił, że zależy policji na wprowadzenie poczucia bezpieczeństwa dla 

mieszkańców.  
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Opowiedział o przygotowaniu do sezonu turystycznego w przyszłym tygodniu na 2 tygodnie 

zostanie zwodowana lodź wodna na Jeziorze Świętajno.  

 

Radna Wiktorowska – czy jezioro będzie patrolowane całą dobę. 

Pan Komendant – w nocy nie ale będzie do późnych godzin wieczornych. 

Radna Stempel – kiedy powstanie posterunek w Wielbarku, 

 - jak powstanie posterunek w Wielbarku to u nas nie będzie już dzielnicowego? 

Pan Komendant – plan jest na przyszły rok. Wartość takiej inwestycji to około 1.200.000,00 

zł Wszystkie posterunki będą takie same. Grunty pod zabudowę nie mogą być mniejsze niż 12 

ar i nie większe niż 18 ar.  

 w chwili powstania posterunku w Wielbarku, jeżeli będzie taka potrzeba to 

dzielnicowy pozostanie, nadal będzie w Jedwabnie. To nie będzie zmieniane do czasu 

kiedy powstanie docelowy posterunek w Jedwabnie.  

Radny Dunajski – kontrole drogowe przeprowadzane w naszej gminie, nie chciałby aby w 

okresie wakacji kontrole nie zmalały.  

Pan Komendant – zapewnił że nie zmieni się natężenie kontroli.  

 

Radny Szewczyk – 2 lata temu przegłosowane zostały dofinansowane godziny 

ponadnormatywne. Zrobiło się podczas jednej imprezy w Waplewie bardzo niebezpiecznie. 

Mimo wezwania policji, ona nie przyjechała 

Pan Komendant – mamy przygotowany grafik wszystkich imprez w gminie i tam gdzie będzie 

taka potrzeba patrole będą wysyłane.  

Radna Jaguszewska – w Jedwabnie jest widoczny samochód policji, natomiast w takich 

miejscowościach jak Narty i Warchały jeździ samochód nieoznakowany. Lepiej jakby 

wszystkie samochody były oznakowane, bo to działa prewencyjnie.  

Pan Komendant – nie wszystkie samochody są oznakowane, część jest nieoznakowanych i w 

zależności od potrzeb używane są wszystkie.  

 

Radny Janowski – czy łączność z łodzią patrolową będzie poprzez dyżurnego? 

Pan Komendant – tak poprzez dyżurnego. 

 

Radna Trzcińska – zaczynają się festyny w sołectwach czy sołtysi muszą z wyprzedzeniem 

indywidualnie składać pisma. 
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Pan Komendant – na bieżąco takie informacje dostaje od dzielnicowego. Sołectwo kontaktuje 

się z dzielnicowym. Można tez oficjalnie tak jak do tej pory, każda forma informacji jest 

dobra.  

 

Radna Trzcińska – na każdej imprezie jest alkohol, sprzedaje go osoba która otrzymała 

zezwolenie, czy można zakazać spożywania alkoholu innego niż ten zakupiony, np. 

przyniesiony ze sobą? 

Pan Komendant – sprawdzi to i na piśmie udzieli odpowiedzi. 

 

Pan Wójt – podkreślił, że mapa zagrożeń dla naszej gminy jest bardzo przydatna 

 lokalizacja dzielnicowego w starym budynku urzędu, to był dobry pomysł aby zmienić 

miejsce urzędowania. Jest to centrum miejscowości, postawiony przy budynku 

samochód działa prewencyjnie. 

 ma nadzieję ze po uruchomieniu posterunku w Wielbarku dzielnicowy nadal będzie 

mógł być w naszym Jedwabnie. 

 ubolewa nad faktem ze w pierwszej kolejności nie będzie u nas posterunku policji. 

Prosi o pomoc w pozyskaniu terenu pod posterunek od Agencji Nieruchomości 

Rolnych. Jeżeli posterunki mają być własnością Ministra Skarbu Państwa, to 

należałoby aby policja bezpośrednio wystąpiła do Ministra o zagospodarowanie 

działki. 

 wiele lat temu funkcjonował letni posterunek w Warchałach i Nartach, ma nadzieję że 

łódź wodna będzie na terenie naszego jeziora jak najczęściej. 

 straż rybacka u nas funkcjonuje jest strażą społeczną, jest to straż działająca przy 

zakładach rybackich.  

 w ostatnim czasie na terenie gminy Jedwabno jest wiecej patroli policji kontrolującej 

prędkość ruchu szczególnie w miejscowościach Narty, Warchały, Burdąg.  

 droga Jedwabno-Wielbark – uważa, że wszystkie drogi są dla każdego rodzaju 

samochodu. Do czasu wyremontowania jest tam ograniczenie tonażowe, prosi o 

interwencję policji, bo niestety duże samochody nie stosują się do tego zakazu.  

 kwestia godzin normatywnych dla policji, w roku 2015 w naszej gminie były 

wprowadzone. Kosztowało nas to bardzo za okres całych wakacji 2.340,00 zł. Jest to 

niewielka kwota, a każda sobota w godzinach nocnych była zabezpieczona przez 
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policję. Chciałby aby Radni rozważyli możliwość wprowadzenia godzin 

normatywnych dla policji w tym roku.  

- radny Szewczyk – ustawa zabrania finansowania z Komisji ds Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, można dofinansować bezpośrednio z budżetu gminy. 

 czy miejsca i urządzenia do pomiaru prędkości spełniają swoje zadania.  

Pan Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji – wszystkie urządzenia jakie dysponuje 

policja mają wszystkie atesty, są legalizowane. Miejsca jakie wybieramy do pomiaru 

prędkości są bezpieczne, samochód może bezpiecznie zjechać na pobocze. Podczas 

zatrzymania pojazdu do kontroli, policjant nie może zaraz zatrzymać kolejnego pojazdu. W 

tym czasie trzeba rozliczyć bieżący pojazd i kierowcę. Dopiero po tym można zatrzymać 

kolejny.  

 

Sołtys Dłużka – w Dłużku na ulicy Smętka, jest zakaz jazdy, ludzie parkują tam, nikt nie 

otrzymał tam mandatu.  

Pan Komendant – z parkowaniem w sezonie letnim w gminie Jedwabno jest problem. Jeżeli 

ktoś widzi źle zaparkowany samochód może to zgłosić do dyżurnego policji. Sprawę tę 

również zgłosi kontroli ruchu drogowego.  

Pan Wójt – uzupełniając wypowiedz Pana sołtysa opowiedział o możliwości nanoszenia 

punktów na mapie zagrożeń. Naniesienie zagrożenia pozwoli policji bezproblemowo docierać 

do punktu, bo są tam dokładne dane z nazwą ulicy z numerem domu.  

 

Radny Dunajski – problem zagrożeń w naszej gminie jest odwieczny. Jeżeli zależy nam na 

gościach to przez 2 miesiące letnie powinniśmy się trochę ugiąć. My nie mamy miejsc 

parkingowych czy to w Nartach, Warchałach, Dłużku.  

Pan Wójt – w miejscowościach Narty i Warchały, są płatne miejsca parkingowe i tam zawsze 

znajdzie się miejsce. Nie można w ten sposób, ze mamy tolerować nielegalne parkowanie, bo 

ktoś żałuje 10 złotych za postawienie samochodu.  

 

Pan Wójt podziękował za przybycie, podkreślił, że relacje z Panem Dzielnicowym układają 

się bardzo dobrze.  

 

Pan Komendant podziękował, widzi że są potrzeby spotykania się, słyszy wiele ciepłych słów 

pod kontem Pana Dzielnicowego. Jest w stałym kontakcie z Panem Wójtem i na bieżąco 

będziemy rozwiązywać problemy. 
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Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę. 

Po przerwie – stan radnych 14 

 

Ad 6  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2016 

– 2026.  

Pani Skarbnik poinformowała, iż od ostatniej komisji nie nastąpiły żadne zmiany i tak, 

zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2017 – 2028.  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 11 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XXIX/204/17 została przyjęta 11 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7  

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Pani Skarbnik wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). w związku z udziałem miejscowości Piduń i Rekownica w programie ’’Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem w którym warto żyć 2014’’ realizowanym przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Warmińsko-Mazurskiego, oraz otrzymaniem dotacji dla 

sołectw Rekownica i Piduń w konkursie ,,Aktywna wieś Warmii, Mazur i Powiśla 

2017’’zwiększono dochody w rozdziale 01095  w § 6300 o kwotę 20.000,00 zł, 

2). w związku z podpisanymi porozumieniami z GDDKiA w Olsztynie w zakresie 

całorocznego oraz zimowego utrzymania pasa drogowego drogi krajowej zwiększono 

dochody w rozdziale 60012 (GDDKiA) w § 0830 o kwotę 27.038,50 zł, 

3). zgodnie z wnioskiem zmniejszono wpływy z podatku od nieruchomości (rozdz. 75615 § 

0310) o kwotę 100.870,00 zł – podatek umorzony ZGK sp. z o.o., jednocześnie zwiększono 
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dochody w rozdz. 75814 w § 0940 o kwotę 100.870,00 zł w związku z otrzymanym zwrotem 

podatku VAT z Urzędu Skarbowego. 

 

4). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody w rozdziale 

85230 (pomoc państwa w zakresie dożywiania) w § 2030 o kwotę 70.811,00 zł. 

 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 117.849,50 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie ze złożonym wnioskiem zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Remont i 

modernizacja sieci wodociągowej w sołectwie Czarny Piec’’ o kwotę 4.000,00 zł, do kwoty 

9.964,78 zł – z tego Fundusz Sołecki Sołectwa Czarny Piec 5.964,78 zł – środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków, 

 

2). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Piduń dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie promowanie działalności kulturalnej w sołectwie – zakup 

materiałów o kwotę 1.381,76 zł (w rozdz. 01095 w § 4210) i zakup usług pozostałych o 

kwotę 1.000,00 zł (w rozdz. 01095 w § 4300), jednocześnie zwiększając wydatki na zadanie 

inwestycyjne ,,Zagospodarowanie placu zabaw z boiskiem w miejscoowści Piduń’’ o kwotę 

2.381,76 zł (rozdz. 90095 § 6050), 

 

3). rozdysponowano kwotę 27.038,50 zł pochodzącą ze zwiększenia dochodów w ramach 

porozumienia z GDDKiA na następujące wydatki: 

- zwiększono wydatki na wynagrodzenie osobowe wraz z pochodnym, oraz fundusz 

świadczen socjalnych pracownika gospodarczego w wysokości 4.786,54 zł (rozdz. 75095: § 

4010 – 3.750,00 zł, § 4110 – 644,66 zł, § 4120 – 91,88 zł i § 4440 – 300,00 zł), 

- zwiększono wydatki na zakup materiałów (rozdz. 75095 § 4210) w wysokości 11.125,98 zł i 

zakup usług pozostałych (rozdz. 75095 § 4300) w wysokości 11.125,98 zł, 

 

4). zgodnie ze złożonym wnioskiem dokonano następujących zmian w ramach wydatków 

ponoszonych na dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków: 

- zwiększono wydatki na wynagrodzenie osobowe wraz z pochodnym, oraz fundusz 

świadczen socjalnych pracownika zajmującego się eksploatacją sieci wodociągowych w 
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wysokości 2.393,27 zł (rozdz. 40002: § 4010 – 1.870,00 zł, § 4110 – 322,33 zł, § 4120 – 

45,94 zł i § 4440 – 150,00 zł) - środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

- zmniejszono wydatki na energię elektryczną związaną z eksploatacją sieci wodociągowych 

o kwotę 15.000,00 zł (w rozdz. 40002 § 4260), 

- zwiększono wydatki na wynagrodzenie osobowe wraz z pochodnym, oraz fundusz 

świadczeń socjalnych pracownika zajmującego się eksploatacją sieci kanalizacyjnych w 

wysokości 2.393,27 zł (rozdz. 90001: § 4010 – 1.870,00 zł, § 4110 – 322,33 zł, § 4120 – 

45,94 zł i § 4440 – 150,00 zł) środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

- zwiększono wydatki na energię elektryczną związaną z eksploatacją sieci kanalizacyjnych o 

kwotę 15.000,00 zł (w rozdz. 90001 § 4260), 

- zwiększono wydatki w rozdz. 90001 (gospodarka ściekowa) w § 4210 zakup materiałów o 

kwotę 6.000,00 zł - środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

 

5). zwiększono wydatki w rozdz. 90001 w § 6230 o kwotę 5.000,00 zł – dotacje celowe na 

realizację inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej - środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków, 

 

6). zwiększono środki na realizację zadań we współpracy z Powitem Szczycieński: 

- na zadanie ,,Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej nr 

1639N Witowo-Warchały’’ o kwotę 782,75 zł (rozdz. 60014 w § 6620) - środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków, 

- na zadanie ,,Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 

1480N Waplewo-Dźwiersztyny’’ o kwotę 5.000,00 zł (rozdz. 60014 w § 6620) - środki 

pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

7). zwiększono wydatki na zadanie inwestycyjne ,,Remont i modernizacja ulicy 1 Maja w 

Jedwabnie’’ o kwotę 100.000,00 zł (w rozdz. 60016 w § 6050) - środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków, 

 

8). zgodnie ze złożonym wnioskiem wprowadzono naowe zadanie inwestycyjne 

,,Zagospodarowanie terenów rekreacyjnych w miejscowości Narty’’ o kwotę 12.500,00 zł (w 

rozdz. 63095 w § 6050) - środki pochodzą z rozdysponowania wolnych środków, 

 

9). w związku z udziałem miejscowości Piduń i Rekownica w programie ’’Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem w którym warto żyć 2014’’ realizowanym przez Urząd 
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Marszałkowski Województwa Warmińsko-Mazurskiego, oraz otrzymaniem dotacji dla 

sołectw Rekownica i Piduń w konkursie ,,Aktywna wieś Warmii, Mazur i Powiśla 2017’’ 

dokonano następujących zmian: 

- zwiększono wydatki na zadanie realizowane przez Sołectwo Rekownica - 

,,Zagospodarowanie działki gminnej w miejscowości Rekownica’’ (w rozdz. 90095 w § 6050) 

o kwotę 14.010,00 zł, z czego 10.000,00 zł pochodzi ze zwiększenia dochodów w ramach 

otrzymanej dotacji, natomiast kwota 4.010,00 zł środki z budżetu gminy - środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków), 

- zwiększono wydatki na zadanie realizowane przez Sołectwo Piduń - ,,Zagospodarowanie 

placu zabaw z boiskiem w miejscowości Piduń’’ (w rozdz. 90095 w § 6050) o kwotę 

19.538,24 zł, z czego 10.000,00 zł pochodzi ze zwiększenia dochodów w ramach otrzymanej 

dotacji, natomiast kwota 9.538,24 zł środki z budżetu gminy - środki pochodzą z 

rozdysponowania wolnych środków), 

W związku z realizacją zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej 1464 N 

Olsztyn – Prejłowo – Grzegrzółki – Grom – Dzierzki (dr. kraj. Nr 58)” zmniejszono 

przychody o kwotę 365.516,71 zł (pożyczka do zaciągnięcia z BGK) jednocześnie 

rozdysponowując wolne środki. 

 

10). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększeń w wydatkach GOPS 

(kopia wniosku w załączeniu) – dotyczy zwiększenia środków na dożywianie zgodnie z 

otrzymaną decyzją Wojewody – zwiększono wydatki o kwotę 70.811,00 zł, 

 

11). zgodnie z wnioskiem, z uwagi na rozstrzygnięcie zapytania ofertowego dotyczącego 

wykonania projektu budowlanego dla zadania inwestycyjnego ,,Budowa sieci wodociągowej 

w miejscowości Warchały'', zwiększono wydatki o kwotę 85.000,00 zł (do kwoty 135.000,00 

zł), z czego 55.431,00 zł pochodzi z rozdysponowania wolnych środków, natomiast 29.569,00 

zł ze zmniejszenia zaplanowanych wydatków na zadanie inwestycyjne „Adaptacja 

istniejących budynków gospodarczych na działce nr 6/134 obręb geodezyjny Jedwabno – 

wieś Lipniki na lokale socjalne'' (do kwoty 547.954,32 zł w 2017 roku). 

 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zwiększono o 324.898,03 zł 

(rozdysponowano wolne środki (wynika z bilansu organu za 2016 rok) – w wysokości 

207.048,53 zł, dochody zwiększono o kwotę 117.849,50 zł). 
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Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wójt – zadłużenie na koniec roku 2017 będzie na pewno poniżej 8 milionów złotych. Tak 

jak wielokrotnie już mówił jak nie będziemy się zadłużać to nic nie będzie realizowane 

inwestycyjnie.  

Podatek od nieruchomości umorzony dla spółki. Wcześniej gmina kiedy była właścicielem 

sieci nie płaciła sobie podatku teraz za urządzenia przekazane dla spółki musi być naliczony 

podatek oraz 2% od budowli.  

Do wypowiedzi Wójta uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej przedstawiła pozytywną opinię 

odnośnie przedstawionego projektu uchwały, opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

 

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 11 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 3 

Uchwała Nr XXIX/205/17 została przyjęta 11 głosami, uchwała wraz z załącznikami stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków 

 

Pan Wójt - w dniu 19.06.2017 r. wpłynął wniosek Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

w Jedwabnie dotyczący ustalenia dopłat do ceny 1 m3 pobieranej wody oraz do ceny 1 m3 

odprowadzanych ścieków. 

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2006r. Nr 123, poz. 858 z późn. zm.) Rada 

Gminy może podjąć uchwałę o dopłacie dla jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych 

grup odbiorców usług. Dopłatę gmina przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo – 

kanalizacyjnemu. Aby zapewnić możliwie szeroką dostępność usług zbiorowego zaopatrzenia 
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w wodę ustalona została dopłata do ceny 1 m3 pobieranej wody w kwocie 1 zł netto oraz do 

ceny 1 m3 odprowadzanych ścieków w kwocie 3 zł netto dla wszystkich odbiorców usług 

zgodnie z cytowaną ustawą. Dopłata będzie przekazywana na rachunek Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Jedwabnie, który jest zobowiązany stosować dopłatę w rozliczeniu 

w oparciu o wystawioną fakturę VAT.  

Od samego początku tworzenia spółki była mowa, że takie dopłaty będą miały miejsce aby 

cena wody i ścieków nie była wyższa.  

Następnie Pan Wójt opowiedział o wdrażanych kontrolach segregacji śmieci, każda posesja 

zostanie w tym zakresie skontrolowana. Chodzi o to aby podnieść poziom recyklingu w 

naszej gminie. 

 radny Dunajski – czy nie możemy rozwiązać tego problemu w inny sposób. Czy nie 

można podjąć uchwały o tym że zwalniamy z podatku od nieruchomości spółkę. Byłoby to 

bardziej przejrzyste dla nas i społeczeństwa. 

 Pan Wójt – te rozwiązanie jest zgodne z przepisami. Nie można ogólnie umorzyć 

można pomóc poprzez takie dopłaty.  

Więcej zapytań nie było. 

 

Pan Wice Przewodniczący odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 11 radnych, przeciw – 3, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXIX/206/17 została przyjęta 11 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 9  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pasym na organizację Dożynek 

Powiatowych 2017. 

Pan Wójt zgodnie z tradycją gminy wspierają finansowo te gminę która organizuje dożynki 

powiatowe. Chodzi o pomoc finansową Gminie Pasym w kwocie 4.000,00 zł (słownie: cztery 

tysiące złotych, 00/100) w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

organizacji Dożynek Powiatowych 2017. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

Pan Wice Przewodniczący odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 
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uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXIX/207/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 10  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację 

zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę 

drogi powiatowej nr 1639N Witowo-Warchały”. 

 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

Pan Wice Przewodniczący odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXIX/208/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 11  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację 

zadania publicznego pod nazwą: „Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi 

powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny”. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXIX/209/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 12  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie porozumienia z Powiatem Szczycieńskim w sprawie „Opracowania 

dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1480N Waplewo-Dźwiersztyny”. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  
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Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXIX/210/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 13  

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Jedwabno. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono.  

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXIX/211/17 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikiem stanowi 

dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 15 

Odpowiedzi na interpelacje: 

W odpowiedzi Pan Wójt poinformował będą przejrzane wszystkie studzienki i przyłącza 

kanalizacyjne.  

 - wycięcie krzaków interpelacje są ciągle zgłaszane, ale bezskutecznie, ponowimy prośbę.  

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż rozmawiała z radnym powiatowym naszej 

gminy.  

 

Ad 16 

Sprawy różne. 
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Przewodnicząca Rady pogratulowała i wręczyła kwiaty wyróżnionym sołtysom Halinie 

Jaśniewicz i Piotrowi Bera w konkursie Super Sołtysa. Pan Wójt również dołączył się do życzeń.   

Następnie zaprosiła wszystkich na koncert Kameralny współorganizowany przez Związek Gmin 

Warmińsko-Mazurski w ramach rozpoczynających się Dni Jedwabna.  

 

 Radna Stempel – problem z Zakładem Energetycznym na osiedlu Leśna, są spadki 

napięć, zakład energetyczny uważa, ze to nie ich sprawa. Nie wie w jakim kierunku i gdzie to 

zgłaszać. 

 Pan Wójt – już kiedyś taki problem występował, spróbujemy zainterweniować.  

Sołtys sołectwa Szuć – zgłasza wniosek o skoszenie trawy na boisku w Szuci 

 zgłasza również wniosek o uprzątnięcie zalegającego piasku na drodze 

 słyszał, że radni mają spotkać się z prezesem spółki, może porozmawiać o tym aby zmieć 

grafit na budynku garażowym? 

 Sołtys sołectwa Lipniki - zaprasza na festyn do Lipnik w dniu 01.07 na godzinę 18:00 

 Pan Wójt – opowiedział o pomyśle zorganizowania zajęć dla dzieci podczas wakacji. 

Prosi o zgłoszenia przez sołtysów chętnych aby takie zajęcia w ich sołectwie się odbyły. 

 

 Radna Trzcińska – w miejscowości Dzierzki osoby przyłączają się do kanalizacji. Czy 

jest obowiązek posiadania projektu. 

 Pan Kulas – przyłącza są dokonywane, ze względu na bliskość rury odprowadzającej nie 

ma potrzeby wykonywania projektu przyłącza dla tej miejscowości.  

 Dyrektor GOK zaprasza na Dni Jedwabna które rozpoczynają się od 07.07 Koncertem w 

Kościele w Jedwabnie, potrwają do  09.07. 2017r. 

 
 sołtys sołectwa Dłużek – zgłasza wniosek o  kontrolę szamb w miejscowości Dłużek, 

 
Ad 17 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXIX Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1200. 

Na tym protokół zakończono. 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    
Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 
/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


